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Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XXXIX/2021
z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie, 

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35
w dniu 2 września 2021 r.

W obradach sesji wzięło udział 19 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa
- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza
- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta
- Pani Beata Kornelius – Radca Prawny
- Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego w Augustowie
- Prezesi miejskich spółek
- Mieszkańcy
- Media

 

Obrady rozpoczęto 2 września 2021 o godz. 10:00, 
a zakończono o godz. 16:54 tego samego dnia.
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego

sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a)  wprowadzenia  do Rządowego  Programu  Budowy  Dróg  Krajowych  do  2030 r.
(z perspektywą do 2033 r.) przebudowy odcinka drogi krajowej Białystok – Augustów –
Raczki  do  parametrów  drogi  ekspresowej  lub  dwujezdniowej  ruchu  głównego
przyspieszonego,
b) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego
"Dom Turka",
c) zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych,
d)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której  przedmiotem jest
ta sama nieruchomość,
e) zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej  w Augustowie z  dnia 21 września
2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,
f) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów w roku szkolnym
2021/2022,
g)  zmiany  uchwały  Nr  XXXIII/364/2021  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  29
kwietnia  2021  r.  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości,
h)  zmiany  uchwały  Nr  XXVII/300/2020  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia
29 października 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
i zagospodarowania  tych  odpadów,  zmienionej  uchwałą  Nr  XXXV/379/2021  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 10 czerwca 2021 r.,
i) przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości,
j) skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  Nr  VII/75/19  Rady  Miejskiej
w Augustowie  z  dnia  14  marca  2019  r.  w  sprawie  Regulaminu  dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków,
k)  skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  22  maja  2018  r.
Nr XLVIII/470/18 w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej
liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie  napojów  alkoholowych  przeznaczonych
do spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  oraz  w  miejscu  sprzedaży,  zasad  usytuowania
miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych  oraz  odstępstw  od  zakazu
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych,
l) ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż
i podawanie  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem
sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i  podawania
napojów alkoholowych,
m) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta
Augustowa,
n) ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej, polegającej
na budowie  budynku  mieszkalnego  wielorodzinnego  z podziemnym  garażem
oraz zagospodarowaniem  terenu  i infrastrukturą  niezbędną  do  obsługi  planowanej
inwestycji, wraz z inwestycją towarzyszącą polegającą na przebudowie/rozbudowie drogi
publicznej - ul. Ogrodowej w Augustowie,



S t r o n a  | 3

o)  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Społeczno-Oświatowej  Rady  Miejskiej
w Augustowie,
p) zmiany uchwały Nr XI/127/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r.
w sprawie Statutu Miasta Augustowa,
r) zmian budżetu miasta na rok 2021,
s) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2033.

6. Przyjęcie  protokołów z obrad:  XXXIV sesji  RM z 25.05.2021r.;  XXXV sesji  RM
z 10.06.2021r.;  XXXVI  sesji  RM  z  29.06.2021r.;  XXXVII  sesji  RM  z  29.06.2021r.;
XXXVIII sesji RM z 15.07.2021r.

7. Wolne wnioski oraz omówienie interpelacji i zapytań radnych.
8. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1 
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła obrady XXXIX
sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowe.  Powitała  Państwa  Radnych,  Pana  Filipa  Jerzego
Chodkiewicza - Zastępcę Burmistrza Miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, gości, media.
Po sprawdzeniu listy obecności stwierdziła, że w obradach bierze udział 19 radnych, więc
obrady są prawomocne. Poinformowała, że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane
za pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Nagrania  obrad  są  udostępniane
w Biuletynie  Informacji  Publicznej  i  na  stronie  internetowej  gminy  oraz  w  inny  sposób
zwyczajowo przyjęty /0:05/.

Ad. pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad  /
0:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy są uwagi bądź
propozycje  do porządku obrad  /zał.  nr 2/,  który  Państwo Radni  otrzymali  w systemie e-
Sesja /0:53/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta wniósł w imieniu Burmistrza
Miasta  Augustowa  wniosek  o  ujęcie  w  porządku  obrad  dwóch  projektów  uchwał.  Jeden
projekt dotyczy zmiany uchwały Nr XXX/294/93 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29
grudnia 1993 r.  w sprawie ustanowienia medalu „Za zasługi  dla  miasta  Augustowa” oraz
zasad i trybu nadawania medalu. Drugi projekt dotyczy przyjęcia protokołu z obrad XXXIII
sesji Rady Miejskiej z 29 kwietnia 2021 r. /1:10/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek  Burmistrza  Miasta  Augustowa  o  ujęcie  w  porządku  obrad  projektu  uchwały  w
sprawie zmiany uchwały Nr XXX/294/93 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 grudnia
1993 r. w sprawie ustanowienia medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa” oraz zasad i trybu
nadawania medalu. Zaproponowała ujęcie projektu uchwały w punkcie 5p porządku obrad /
2:21/.

Głosowano w sprawie:     wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o ujęcie w porządku obrad
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/294/93 Rady Miejskiej w Augustowie
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z dnia 29 grudnia 1993 r. w sprawie ustanowienia medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa”
oraz zasad i trybu nadawania medalu.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty.  Poddała  pod  głosowanie  wniosek  Burmistrza  Miasta  Augustowa  o  ujęcie  w
porządku  obrad  przyjęcia  protokołu  z  obrad  XXXIII  sesji  Rady  Miejskiej  z  29  kwietnia
2021 r. Zaproponowała, aby protokół był ujęty w punkcie 6 porządku obrad  /3:59/.

Głosowano w sprawie:     wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o ujęcie w porządku obrad
przyjęcia protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej z 29 kwietnia 2021 r. (zmiana zapisu
punktu 6 porządku obrad). 

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty. Następnie poddała pod głosowanie porządek obrad po wprowadzonych zmianach /
4:40/.

Głosowano w sprawie:     przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
został przyjęty /5:08/.

Ad. pkt 3 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania /5:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym
punktem  porządku  obrad  jest  sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa
od przedstawienia  ostatniego  sprawozdania.  Udzieliła  głosu  Panu  Filipowi  Jerzemu
Chodkiewiczowi – Zastępcy Burmistrza Miasta /5:16/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  Augustowa  przedstawił
w imieniu  Pana  Mirosława  Karolczuka  –  Burmistrza  Miasta  Augustowa  sprawozdanie
dotyczące działań Pana Burmistrza i Urzędu Miejskiego od ostatniej, zwyczajnej sesji Rady
Miejskiej, która miała miejsce 10.06.2021 r. /5:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:47/.

Ad. pkt 4 
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  interpelacjom  i  zapytaniom
radnych  / /.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi  do rozpatrzenia punktu poświęconego interpelacjom i  zapytaniom
radnych.  Zapytała,  czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  chciałby  zabrać  głos.  Udzieliła  głosu
Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /27:48/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski przedstawił swoją interpelację /28:10/.

Głos z sali /28:54/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /28:57/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski przedstawił swoją interpelację /29:06/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  przypomniała,  że  zgodnie
z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym interpelacje i zapytania składane są na piśmie
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do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie burmistrzowi. Udzieliła głosu
Panu Radnemu Leszkowi Stanisławowi Cieślikowi /31:33/.
Pan  Radny  Leszek  Stanisław  Cieślik  przedstawił  zapytanie  dotyczące  sprawozdania
z działalności Burmistrza Miasta  /31:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /34:06/.

Pan Radny Mirosław Chudecki przedstawił swoje zapytania /34:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:16/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska przedstawiła swoje zapytania /35:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:47/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska przedstawiła swoją interpelację /36:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:13/.

Pani Radna  Aleksandra Maria Sigillewska przedstawiła swoje interpelacje /38:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:06/.

Pan Radny Tomasz Miklas przedstawił swoje interpelacje /40:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:37/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /40:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:46/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /40:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu
Marcinowi Kleczkowskiemu /40:51/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski przedstawił swoje interpelacje /41:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:50/.

Ad. pkt 5a
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  do Rządowego  Programu
Budowy Dróg Krajowych do 2030 r.  (z perspektywą do 2033 r.)  przebudowy odcinka
drogi  krajowej  Białystok  –  Augustów  –  Raczki  do  parametrów  drogi  ekspresowej
lub dwujezdniowej ruchu głównego przyspieszonego.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wprowadzenia do Rządowego
Programu  Budowy  Dróg  Krajowych  do  2030 r.  (z  perspektywą  do  2033 r.)  przebudowy
odcinka drogi krajowej Białystok – Augustów – Raczki do parametrów drogi ekspresowej
lub dwujezdniowej ruchu głównego przyspieszonego /41:52/.



S t r o n a  | 7

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia
do Rządowego Programu Budowy Dróg Krajowych do 2030 r.  (z perspektywą do 2033 r.)
przebudowy odcinka drogi krajowej Białystok – Augustów – Raczki do parametrów drogi
ekspresowej  lub dwujezdniowej  ruchu  głównego  przyspieszonego.  Projekt  uchwały  był
przedmiotem  obrad  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rozwoju  i  Komisji  Społeczno-
Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rozwoju i przedstawienie
opinii Komisji Rozwoju /41:52/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 31.08.2021 r. zapoznała się
z projektem  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  do Rządowego  Programu  Budowy  Dróg
Krajowych  do  2030 r.  (z  perspektywą  do  2033 r.)  przebudowy  odcinka  drogi  krajowej
Białystok – Augustów – Raczki do parametrów drogi ekspresowej lub dwujezdniowej ruchu
głównego  przyspieszonego.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu,  Komisja  Rozwoju
pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt uchwały  13  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /42:34/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały. /43:11/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /43:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:37/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /45:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:42/.

Pan Radny Tomasz Miklas /46:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas /47:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:41/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /47:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /47:44/.

Głosowano w sprawie:     wprowadzenia do Rządowego Programu Budowy Dróg Krajowych
do 2030 r.  (z  perspektywą  do  2033 r.)  przebudowy  odcinka  drogi  krajowej  Białystok  –
Augustów – Raczki do parametrów drogi ekspresowej lub dwujezdniowej ruchu głównego
przyspieszonego.  

Wyniki głosowania
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ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pan Radny Tomasz Miklas /49:13/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/390/2021  w  sprawie  wprowadzenia  do Rządowego  Programu  Budowy  Dróg
Krajowych  do 2030 r.  (z  perspektywą  do  2033 r.)  przebudowy  odcinka  drogi  krajowej
Białystok – Augustów – Raczki do parametrów drogi ekspresowej lub dwujezdniowej ruchu
głównego przyspieszonego została podjęta /49:26/.
/Uchwała Nr XXXIX/390/2021 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5b 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów
położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego "Dom Turka".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów
położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego "Dom Turka"/49:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia
do sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta
Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego "Dom Turka".
Projekt  uchwały  był  przedmiotem  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rozwoju  i  Komisji
Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju
i przedstawienie opinii Komisji Rozwoju /49:43/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2021 r. zapoznała
się  z  projektem  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w
rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego "Dom Turka". Po analizie przedstawionego dokumentu
Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /50:16/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały. /50:49/.
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W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /51:02/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /52:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:02/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /55:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:27/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /57:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /58:22/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:00:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:01:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:24/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
1:02:29/. 

Głosy z sali /1:04:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:27/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
1:04:30/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:33/.

Głosy z sali /1:04:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:38/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
1:04:39/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:40/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:04:55/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:05:57/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /1:05:57/.

Głosy z sali /1:05:59/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:00/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:06:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:02/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:06:14/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:06:22/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:06:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:26/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:06:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:30/.

Głosy z sali /1:06:45/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:07:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:51/.

Pan Radny Marek Sznejder zgłosił  wniosek formalny,  aby w temacie projektu uchwały
zrobić debatę długą, czyli dać czas wystąpienia Radnym do 5 minut /1:09:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  wniosek  pod
głosowanie /1:09:32/.

Głosowano w sprawie:     wniosku formalnego Pana Radnego Marka Sznejdera o debatę długą 
w temacie projektu uchwały. 

Wyniki głosowania
ZA:  9,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że wniosek nie
został  przyjęty.  Udzieliła  głosu  Panu  Filipowi  Jerzemu  Chodkiewiczowi  –  Zastępcy
Burmistrza Miasta /1:10:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:11:20/.

Głosy z sali /1:11:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:11:39/.

Głosy z sali /1:11:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:11:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:12:03/.

Głosy z sali /1:12:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  ogłosiła dziesięciominutową
przerwę w obradach /1:12:22/.

Przerwa /1:12:33 – 1:26:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Udzieliła  głosu  Panu  Filipowi  Jerzemu  Chodkiewiczowi  –  Zastępcy  Burmistrza  Miasta  /
1:26:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:26:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:53/.

Pani  Radna  Krystyna  Wilczewska  zgłosiła  wniosek  formalny  o  przerwanie  dyskusji
i przejście do głosowania /1:28:58/.

Oklaski /1:29:03/.

Pani  Radna  Krystyna  Wilczewska  poprosiła,  aby  jej  wniosek został  przyjęty  bez  braw
i emocji, ponieważ Radni głosują nad planem zagospodarowania przestrzennego, a nie nad
zasługami /1:29:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  wniosek  pod
głosowanie /1:29:19/.

Głosowano  w  sprawie:  wniosku  formalnego  Pani  Radnej  Krystyny  Wilczewskiej  o
przerwanie dyskusji i przejście do głosowania. 
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Wyniki głosowania
ZA:  14,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena
Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Marek Sznejder
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty /1:30:10/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:30:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /1:30:27/.

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3
Maja, zwanego "Dom Turka".

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek 
 Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,  Mirosław  Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/391/2021  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w
rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego "Dom Turka" została podjęta /1:31:07/.
/Uchwała Nr XXXIX/391/2021 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 5c 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg
gminnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w sprawie  zaliczenia  wybranych dróg
do kategorii dróg gminnych /1:31:14/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaliczenia wybranych
dróg  do  kategorii  dróg  gminnych.  Projekt  uchwały  był  rozpatrywany  na  wspólnym
posiedzeniu  Komisji Rozwoju i Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu
Przewodniczącego Komisji Rozwoju i przedstawienie opinii Komisji Rozwoju /1:31:14/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2021 r. zapoznała
się z projektem uchwały w sprawie zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych.
Po analizie  przedstawionego  dokumentu,  Komisja  Rozwoju  pozytywnie  zaopiniowała
powyższy  projekt uchwały  11  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku
głosów wstrzymujących się /1:31:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /1:32:02/.

W dyskusji wzięli udział:

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:32:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:24/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /1:32:30/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod glosowanie /1:33:04/.

Głosowano w sprawie: zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/392/2021  w  sprawie  zaliczenia  wybranych  dróg  do  kategorii  dróg  gminnych
została podjęta /1:33:33/.
/Uchwała Nr XXXIX/392/2021 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /1:33:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której  przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość.
Projekt  uchwały  był  rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji  Rozwoju i  Komisji
Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  i
przedstawienie opinii Komisji Rozwoju /1:33:40/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na  posiedzeniu  w  dniu  31  sierpnia  2021  r.
zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy,  której  przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość.  Po  analizie  przedstawionego
dokumentu  Komisja  Rozwoju  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  12
głosami  za,  przy braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów  wstrzymujących  się  /
1:34:06/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /1:34:33/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:34:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:56/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:36:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:37:38/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie /1:38:24/.

Głosowano  w  sprawie:     wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
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ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/393/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /1:38:52/.
/Uchwała Nr XXXIX/393/2021 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5e 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  LIII/519/18  Rady
Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  21  września  2018  r.  w sprawie  ustalenia  regulaminu
wynagradzania nauczycieli.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały
Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia
regulaminu wynagradzania nauczycieli /1:38:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały
Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia
regulaminu  wynagradzania  nauczycieli.  Projekt  uchwały  był  rozpatrywany  na  wspólnym
posiedzeniu Komisji Rozwoju i Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu
Przewodniczącego  Komisji  Społeczno-Oświatowej  i  przedstawienie  opinii  Komisji
Społeczno-Oświatowej /1:38:56/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformował,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany
Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie
ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli.  Po analizie  przedstawionego  dokumentu
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt uchwały  12  głosami  za,  przy  braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:39:31/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /1:40:09/.

W dyskusji wzięli udział:
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:40:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:42:27/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:42:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:42:49/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:44:48/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:44:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:14/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:45:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:45:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:49/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:45:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:45:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:18/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:46:18/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:46:32/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  o  odnotowanie
w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zakłóca obrady /1:46:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:47:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:02/.

Pan Radny Marek Sznejder /1:47:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:48:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej  w Augustowie z
dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
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Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/394/2021  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  LIII/519/18  Rady  Miejskiej
w Augustowie z dnia 21 września 2018 r.  w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania
nauczycieli została podjęta /1:49:49/.
/Uchwała Nr XXXIX/394/2021 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5f 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa
w Gminie Miasto Augustów w roku szkolnym 2021/2022.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny
jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów w roku szkolnym 2021/2022 /1:49:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny
jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów w roku szkolnym 2021/2022. Projekt uchwały
był  przedmiotem  obrad  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rozwoju  i  Komisji  Społeczno-
Oświatowej, ale opinia nie została wydana. Poprosiła o zabranie głosu Zastępcę Burmistrza
Miasta /1:49:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta zaproponował autopoprawkę
do przedłożonego projektu uchwały z uwagi na głosy, które padły ze strony Państwa Radnych
podczas  posiedzenia  Komisji.  Proponuje  się  zastąpienie  w  uchwale  średniej półrocznej
średnią ustaloną na dzień 2 września. Zmiany w § 1 sprowadzają się do tego, że w przypadku
oleju napędowego kwotę 5,18 zł zastąpić kwotą 5,56 zł; w przypadku benzyny bezołowiowej
kwotę 5,22 zł zastąpić kwotą  5,76 zł; a w przypadku autogazu kwotę 2,50 zł zastąpić kwotą
2,89 zł. /1:50:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy ktoś z Państwa
Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /1:52:04/.

W dyskusji wzięli udział:

Pan Radny Marek Sznejder /1:52:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:45/.
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Głosy z sali /1:53:01/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały z autopoprawką /1:53:03/.

Głosowano  w  sprawie:     określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  Gminie  Miasto
Augustów w roku szkolnym 2021/2022, z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/395/2021 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto
Augustów, w roku szkolnym 2021/2022 została podjęta /1:54:48/.
/Uchwała Nr XXXIX/395/2021 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/364/2021 Rady
Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  29  kwietnia  2021  r.  w  sprawie  wzoru  deklaracji
o wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez
właścicieli nieruchomości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXXIII/364/2021 Rady Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  29 kwietnia  2021 r.  w sprawie
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej
przez właścicieli nieruchomości /1:54:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXXIII/364/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej
przez właścicieli nieruchomości. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu
Komisji  Rozwoju  i  Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  o  zabranie  głosu
Przewodniczącego  Komisji  Społeczno-Oświatowej  i  przedstawienie  opinii  Komisji
Społeczno-Oświatowej /1:54:53/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformował,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany
uchwały Nr XXXIII/364/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r. w
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sprawie  wzoru  deklaracji  o wysokości  opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi
składanej przez właścicieli nieruchomości. Po analizie przedstawionego dokumentu Komisja
pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt uchwały  12  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:55:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /1:56:19/.

Głosowano w sprawie:     zmiany uchwały Nr XXXIII/364/2021 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.
 
Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/396/2021  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXXIII/364/2021  Rady  Miejskiej
w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty
za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości
została podjęta /1:57:04/.

Ad. pkt 5h 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  zmienionej  uchwałą
Nr XXXV/379/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 10 czerwca 2021 r.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie
szczegółowego  sposobu  i zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania tych odpadów, zmienionej
uchwałą  Nr XXXV/379/2021  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  10  czerwca  2021  r.  /
1:57:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie
szczegółowego  sposobu  i zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
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komunalnych od właścicieli  nieruchomości i  zagospodarowania tych odpadów, zmienionej
uchwałą  Nr XXXV/379/2021  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  10  czerwca  2021  r.
Projekt  uchwały  był  rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji  Rozwoju i  Komisji
Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Społeczno-Oświatowej  o
zabranie głosu i przedstawienie opinii Komisji Społeczno-Oświatowej /1:57:09/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformował,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany
uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w
sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,
zmienionej uchwałą Nr XXXV/379/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 10 czerwca
2021 r. Po analizie przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy
projekt  uchwały  12  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się /1:58:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /1:58:59/.

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 29 października 2020r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów, zmienionej uchwałą Nr XXXV/379/2021 Rady Miejskiej
w Augustowie z dnia 10 czerwca 2021r.

Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XXXIX/397/2021  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr XXVII/300/2020  Rady  Miejskiej
w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów, zmienionej uchwałą Nr XXXV/379/2021 Rady Miejskiej
w Augustowie z dnia 10 czerwca 2021 r. została podjęta /2:00:05/.
/Uchwała Nr XXXIX/397/2021 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 5i 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia według
właściwości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  wniosku
do rozpatrzenia według właściwości /2:00:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku
do rozpatrzenia według właściwości. Zapytała, czy przedstawicielka Wnioskodawców, której
wysłała zaproszenie, jest obecna na sesji. Stwierdziła, że Wnioskodawczyni nie bierze udziału
w  obradach.  Poinformowała,  że  projekt uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  skarg,
wniosków i  petycji.  Poprosiła  o zabranie  głosu  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków
i petycji o przedstawienie stanowiska Komisji w powyższej sprawie /2:00:12/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała,  że  przedmiotowy  wniosek  dotyczy  utworzenia  miejskiego  ekologicznego
parku dydaktycznego oraz przeznaczenia terenu przyszłego parku na cele zieleni publicznej
(działka  oznaczona  numerem  ewidencyjnym  1/16).  Komisja  podczas  analizy  wniosku
stwierdziła,  że  sprawa  dotyczy   zmian  w  miejscowym  planie  zagospodarowania
przestrzennego,  co  należy  do wyłącznej  kompetencji  burmistrza.  Organ  władzy
uchwałodawczej  na  poziomie  gminnym  nie  jest  właściwy  do  wykonania  określonych
czynności  postulowanych  w  piśmie.  Komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  w  wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  opowiedziała  się  jednogłośnie  za  przekazaniem
wniosku, zgodnie z właściwością, Burmistrzowi Miasta Augustowa /2:00:50/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /2:01:46/.

W dyskusji wzięli udział:
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:01:54/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie /2:03:19/.

Głosowano w sprawie:     przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości. 

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Rafał Harasim
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BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/398/2021 w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości
została podjęta /2:03:58/.
/Uchwała Nr XXXIX/398/2021 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5j
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej
w Augustowie  Nr VII/75/19  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  14 marca  2019  r.
w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady
Miejskiej w Augustowie Nr VII/75/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r.
w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków /2:04:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie skargi na uchwałę Rady
Miejskiej w Augustowie Nr VII/75/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r.
w sprawie Regulaminu dostarczania  wody i  odprowadzania ścieków. Poprosiła  o  zabranie
głosu Radcę Prawnego.

Pani  Beata  Kornelius  –  Radca  Prawny  omówiła  projekt  uchwały.  Poinformowała,
że w materiałach  na  sesję  Państwo  Radni  otrzymali  skargę  Prokuratora  Okręgowego
w Suwałkach. Pan Burmistrz stoi na stanowisku, aby uznać skargę za zasadną i wprowadzić
do uchwały  odpowiednie  zmiany.  Jak wynika  z  lektury  skargi  najważniejsze  zarzuty
Pana Prokuratora dotyczą kwestii powtórzenia zapisów ustawy, przeniesienia do regulaminu
pewnych  postanowień,  które powinny  być  zawarte  w  umowie  zawieranej  przez
przedsiębiorstwo z użytkownikiem /2:04:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /2:07:25/.

Głosowano w sprawie:     skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie Nr VII/75/19 Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 14marca 2019 r. w sprawie Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków.
 
Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
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Leszek Stanisław Cieślik

BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/399/2021  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  Nr
VII/75/19 Rady Miejskiej  w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r.  w sprawie Regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków została podjęta /2:08:22/.
/Uchwała Nr XXXIX/399/2021 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5k
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej
w Augustowie z dnia 22 maja 2018 r. Nr XLVIII/470/18 w sprawie ustalenia na terenie
Gminy  Miasto  Augustów  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w
miejscu  sprzedaży,  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów
alkoholowych oraz odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach
publicznych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 22 maja 2018 r. Nr XLVIII/470/18 w sprawie ustalenia na
terenie  Gminy  Miasto  Augustów  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu
sprzedaży,  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych
oraz odstępstw  od  zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych  w miejscach  publicznych  /
2:08:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na uchwałę Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 22 maja 2018 r. Nr XLVIII/470/18 w sprawie ustalenia na
terenie  Gminy  Miasto  Augustów maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie
napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  oraz  w
miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych
oraz odstępstw  od  zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych  w miejscach  publicznych.
Poprosiła o zabranie głosu Radcę Prawnego.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że przyczyną
podjęcia uchwały jest złożenie skargi przez Prokuratora Regionalnego w Białymstoku. Skarga
dotyczy powtórzenia treści art. 14 ust. 2b i art. 14 ust. 5 ustawy z dnia 26 października 1982 r.
o  wychowaniu  w  trzeźwości  i przeciwdziałaniu  alkoholizmowi.  Stanowisko  Burmistrza
Miasta  jest  takie,  aby  skargę  przekazać  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego,  ale
takim z uzasadnieniem,  że  § 5 uchwały utraci  moc obowiązującą.  Konsekwencją  podjęcia
przez Państwa Radnych uchwały będzie kolejny projekt uchwały ujęty w porządku obrad
dzisiejszej sesji, gdzie już nie pojawia się ww. zapis. Jeżeli Państwo Radni uznają skargę za
uzasadnioną i stanowisko Burmistrza Miasta przedstawione w uchwale za słuszne, to projekt
uchwały ujęty w podpunkcie 5l porządku obrad tego postanowienia nie zawiera z uwagi na to,
że rekomendujemy uznanie skargi za zasadną /2:09:30/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /2:12:13/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:12:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:33/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:12:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:43/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:13:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:47/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:13:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:14:08/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:14:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15:46/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:15:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:58/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
2:18:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:24/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:19:28/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie /2:20:03/.

Głosowano w sprawie:     skargi  na uchwałę Rady Miejskiej  w Augustowie z  dnia 22 maja
2018r.  Nr  XLVIII/470/18  w  sprawie  ustalenia  na  terenie  Gminy  Miasto  Augustów
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie  napojów  alkoholowych
przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  oraz  w  miejscu  sprzedaży,  zasad
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz odstępstw od zakazu
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych. 

Wyniki głosowania
ZA:  13,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (13)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/400/2021  w sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady Miejskiej  w Augustowie  z  dnia
22 maja 2018r. Nr XLVIII/470/18 w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie  napojów  alkoholowych
przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  oraz  w  miejscu  sprzedaży,  zasad
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz odstępstw od zakazu
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych została podjęta /2:21:16/.
/Uchwała Nr XXXIX/400/2021 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5l
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie  napojów  alkoholowych
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.
/Czas  rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy
Miasto  Augustów  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie  napojów
alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  oraz  w  miejscu
sprzedaży,  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych  /
2:21:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  na  terenie
Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów
alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  oraz  w  miejscu
sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Projekt
uchwały  był  przedmiotem  obrad  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rozwoju  i  Komisji
Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  Przewodniczącego Komisji  Społeczno-
Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji Społeczno-Oświatowej /2:21:24/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformował,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu  w  dniu  31 sierpnia  2021  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie
ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i
podawanie  napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia  poza  miejscem sprzedaży
oraz  w  miejscu  sprzedaży,  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów
alkoholowych.  Podczas  rozpatrywania  projektu  uchwały  Pan  Radny  Tomasz  Dobkowski
złożył wniosek o niezmniejszanie liczby zezwoleń na sprzedaż alkoholu w detalu. Komisja
Społeczno  –  Oświatowa  przyjęła  powyższy  wniosek  7  głosami  za,  przy  3  głosach
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przeciwnych  i przy 2 głosach  wstrzymujących  się.  Komisja  po  analizie  przedstawionego
dokumentu wraz ze zmianami pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /2:22:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o zabranie głosu
Zastępcę Burmistrza Miasta /2:23:06/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:23:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu
Tomaszowi Dobkowskiemu, który zgłasza wniosek formalny /2:23:39/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski poinformował, że podtrzymuje swój wniosek, który zgłosił
na posiedzeniu Komisji /2:23:47/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  wniosek  Pana
Radnego Tomasza Dobkowskiego pod głosowanie /2:23:51/.

Głosowano w sprawie:     wniosku Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego, aby nie zmniejszać
liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  poza
miejscem sprzedaży (w detalu). 

Wyniki głosowania
ZA:  9,  PRZECIW:  4,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska
PRZECIW (4)
Marcin  Kleczkowski,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,
Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty. /2:24:55/.

W dyskusji wzięli udział:
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:25:18/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:25:55/.
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Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:25:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:26:19/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:26:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:36/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:28:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  o  odnotowanie
w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zakłóca obrady /2:28:59/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:29:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła piętnastominutową 
przerwę w obradach /2:29:12/.

Przerwa /2:29:18 – 2:48:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Przystąpiła do kontynuowania dyskusji /2:48:14/. 

W dyskusji wzięli udział:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:48:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:52:14/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /2:52:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:00/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydział Spraw Społecznych i Administracyjnych /
2:53:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:55:14/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /2:55:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:11/.

Głosy z sali /2:57:16/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:57:28/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały z wniesioną poprawką /2:58:41/.
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Głosowano w sprawie:     ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby
zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza
miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, z poprawką. 

Wyniki głosowania
ZA:  13,  PRZECIW:  4,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Dariusz  Ostapowicz,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska
PRZECIW (4)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska, Krystyna Wilczewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/401/2021 w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej
liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do
spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży została podjęta /2:59:20/.
/Uchwała Nr XXXIX/401/2021 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5m 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa /2:59:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Augustowa.
Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji
Rozwoju  i  Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  Przewodniczącego
Komisji Rozwoju i przedstawienie opinii Komisji Rozwoju /2:59:29/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na  posiedzeniu  w  dniu  31  sierpnia  2021  r.
zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Augustowa.  Po  analizie  przedstawionego
dokumentu Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się /2:59:57/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /3:00:24/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:00:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:00:41/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:00:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:02:46/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:02:46/..

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:03:18/.
Głos z sali /3:03:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:29/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:06:03/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
3:06:33/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:06:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:13/.

Głos z sali /3:08:23/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:08:25/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:09:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:13/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:09:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:09:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:36/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:11:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:46/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:13:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:47/.
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Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:13:58/.

Głosy z sali /3:15:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że
głosowanie  w  sprawie  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Augustowa  będzie  składało  się  z  dwóch  głosowań.  Pierwsze
głosowanie będzie dotyczyło rozpatrzenia listy uwag nieuwzględnionych przez Burmistrza,
zamieszczonej  w załączniku  nr  3  do  projektu  uchwały  (lista  składa  się  z  dwóch
nieuwzględnionych uwag oraz jednej uwagi nieuwzględnionej częściowo) /3:15:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:16:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Państwo Radni
popierają   stanowisko  Burmistrza  Miasta  w  sprawie  nieuwzględnienia  uwag  w  całości
lub częściowo, zgodnie z załącznikiem nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmiany Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa /3:16:37/.

Głosowano  w  sprawie:     poparcia  stanowiska  Burmistrza  Miasta  Augustowa  w  sprawie
nieuwzględnienia uwag w całości lub częściowo, zgodnie z załącznikiem nr 3 do projektu
uchwały  w  sprawie  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego miasta Augustowa.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  3,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska
poparła  stanowisko  Burmistrza  Miasta  Augustowa  w  sprawie  nieuwzględnienia  uwag  w
całości lub częściowo, zgodnie z załącznikiem nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmiany
Studium uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Augustowa.
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa /3:17:38/.

Głosowano  w  sprawie:     zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego miasta Augustowa. 
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Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/402/2021  w  sprawie  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa została podjęta /3:18:45/.
/Uchwała Nr XXXIX/402/2021 – stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5n 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej
i inwestycji  towarzyszącej,  polegającej  na  budowie  budynku  mieszkalnego
wielorodzinnego  z podziemnym  garażem  oraz zagospodarowaniem  terenu
i infrastrukturą  niezbędną  do  obsługi  planowanej  inwestycji,  wraz  z inwestycją
towarzyszącą polegającą na przebudowie/rozbudowie drogi publicznej - ul. Ogrodowej
w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji
mieszkaniowej  i inwestycji  towarzyszącej,  polegającej  na  budowie  budynku  mieszkalnego
wielorodzinnego  z podziemnym  garażem  oraz zagospodarowaniem  terenu  i infrastrukturą
niezbędną do obsługi planowanej inwestycji, wraz z inwestycją towarzyszącą polegającą na
przebudowie/rozbudowie drogi publicznej - ul. Ogrodowej w Augustowie /3:18:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  lokalizacji
inwestycji  mieszkaniowej  i inwestycji  towarzyszącej,  polegającej  na  budowie  budynku
mieszkalnego  wielorodzinnego  z podziemnym  garażem  oraz zagospodarowaniem  terenu
i infrastrukturą niezbędną do obsługi planowanej inwestycji, wraz z inwestycją towarzyszącą
polegającą  na  przebudowie/rozbudowie  drogi  publicznej  -  ul.  Ogrodowej  w Augustowie.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju i Komisji
Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju
i przedstawienie opinii Komisji Rozwoju /3:18:54/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na  posiedzeniu  w  dniu  31  sierpnia  2021  r.
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zapoznała się z projektem uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej
i inwestycji towarzyszącej, polegającej na budowie budynku mieszkalnego wielorodzinnego
z podziemnym garażem oraz zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą niezbędną do obsługi
planowanej  inwestycji,  wraz  z inwestycją  towarzyszącą  polegającą  na  przebudowie/
rozbudowie drogi publicznej -  ul.  Ogrodowej w Augustowie.  Po analizie  przedstawionego
dokumentu Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /3:19:42/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /3:20:26/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:20:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:06/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:23:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:38/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:24:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:24/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:26:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:30/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:27:37/.

Głosy z sali /3:28:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:22/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:28:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:29:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:29:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:31:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:31:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:31:57/.

Głosy z sali /3:32:06/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /3:32:43/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:32:50/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:33:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /3:33:54/.

Głosowano  w  sprawie:     ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  i inwestycji
towarzyszącej,  polegającej  na  budowie  budynku  mieszkalnego  wielorodzinnego
z podziemnym garażem oraz zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą niezbędną do obsługi
planowanej  inwestycji,  wraz  z inwestycją  towarzyszącą  polegającą  na
przebudowie/rozbudowie drogi publicznej - ul. Ogrodowej w Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/403/2021 w sprawie ustalenia lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej i inwestycji
towarzyszącej,  polegającej  na  budowie  budynku  mieszkalnego  wielorodzinnego
z podziemnym garażem oraz zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą niezbędną do obsługi
planowanej  inwestycji,  wraz  z inwestycją  towarzyszącą  polegającą  na
przebudowie/rozbudowie drogi publicznej - ul.  Ogrodowej w Augustowie została podjęta /
3:35:05/.
/Uchwała Nr XXXIX/403/2021 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5o 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-
Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie /3:35:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego  Komisji  Społeczno-Oświatowej  Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Rezygnację  z
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członkostwa w Komisji złożył Pan Radny Tomasz Miklas  /zał.nr 17/. Udzieliła głosu Panu
Radnemu Tomaszowi Miklasowi /3:35:14/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:35:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:18/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:35:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /3:35:20.

Głosowano  w  sprawie:     zmiany  składu  osobowego  Komisji  Społeczno-Oświatowej  Rady
Miejskiej w Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA:  7,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  8,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Alicja  Dobrowolska,  Katarzyna  Raczkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Tomasz Dobkowski, Dariusz Ostapowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/404/2021 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej
Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta /3:37:03/.
/Uchwała Nr XXXIX/404/2021 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:16/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /3:37:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:54/.

Ad. pkt 5p
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXXV/294/93  Rady
Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  29  grudnia  1993  r.  w  sprawie  ustanowienia  medalu
"Za zasługi dla miasta Augustowa" oraz zasad i trybu nadawania medalu.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXXV/294/93  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  29  grudnia  1993  r.  w  sprawie
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ustanowienia  medalu  "Za zasługi  dla  miasta  Augustowa"  oraz  zasad  i trybu  nadawania
medalu /3:38:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXXV/294/93  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  29  grudnia  1993  r.  w  sprawie
ustanowienia  medalu  "Za zasługi  dla  miasta  Augustowa"  oraz  zasad  i trybu  nadawania
medalu. Projekt uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju i
Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  Przewodniczącego  Komisji
Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji Społeczno-Oświatowej /3:38:02/. 

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformował,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany
uchwały  Nr XXXV/294/93  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  29  grudnia  1993  r.  w
sprawie  ustanowienia  medalu  „Za  zasługi  dla  miasta  Augustowa”  oraz  zasad  i  trybu
nadawania  medalu.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 12 głosami za,  przy braku głosów przeciwnych i
przy braku głosów wstrzymujących się /3:38:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /3:39:22/.

Głosowano w sprawie:     zmiany uchwały Nr XXXV/294/93 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 29 grudnia 1993 r. w sprawie ustanowienia medalu "Za zasługi dla miasta Augustowa"
oraz zasad i trybu nadawania medalu.
 
Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/405/2021  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXXV/294/93  Rady  Miejskiej
w Augustowie z dnia  29 grudnia 1993 r.  w sprawie  ustanowienia  medalu  "Za zasługi  dla
miasta Augustowa" oraz zasad i trybu nadawania medalu została podjęta /3:40:14/.
/Uchwała Nr XXXIX/405/2021 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5r
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/127/19 Rady Miejskiej
w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/127/19
Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  27  czerwca  2019  r.  w  sprawie  Statutu  Miasta
Augustowa /3:40:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XI/127/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu
Miasta Augustowa. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Doraźnej Komisji  Statutowej.
Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Doraźnej Komisji Statutowej i przedstawienie
opinii Komisji /3:40:22/.

Pan  Marek  Sznejder  –  Przewodniczący  Doraźnej  Komisji  Statutowej  poinformował,
że Doraźna  Komisja  Statutowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na  posiedzeniu  w  dniu
31 sierpnia  2021  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr
XI/127/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Miasta
Augustowa.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała
powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /4:40:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu /3:41:32/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:41:49/.

/Problem techniczny - brak włączonego mikrofonu /3:44:15 – 3:44:34/.

Pan Marek Sznejder - Przewodniczący Doraźnej Komisji Statutowej /3:44:35/.

/Problem techniczny - brak włączonego mikrofonu /3:47:03 – 3:48:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  ogłosiła przerwę w obradach. 
Przerwa /3:48:22 – 3:59:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Udzieliła głosu Panu Radnemu Dariuszowi Ostapowiczowi /3:59:55/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /4:00:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:53/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:02:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:20/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:03:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:04:54/.
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Pan Radny Mirosław Chudecki /4:04:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:47/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:06:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:15/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:09:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:12:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:58/.

Pan Radny Rafał Harasim /4:15:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:17:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:17:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:21:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:26/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:23:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:23/.

Głosy z sali /4:23:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały 
pod głosowanie /4:23:54/.

Głosowano w sprawie:     zmiany uchwały Nr XI/127/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 
27 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  6,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (6)
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Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra
Maria Sigillewska, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/406/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XI/127/19 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa została podjęta /4:24:31/.
/Uchwała Nr XXXIX/406/2021 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5s 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2021 /4:24:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na
rok 2021.  Projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  Komisji  do  spraw Budżetu.  Poprosiła
o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji i przedstawienie opinii Komisji /4:24:41/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu
w dniu  2  września  2021 r.  zapoznała  się  z  projektem uchwały  w sprawie  zmian budżetu
miasta  na rok 2021.  Po analizie  przedstawionego dokumentu,  Komisja  do spraw Budżetu
pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  12  głosami  za,  braku  głosów
przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /4:25:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /4:25:31/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:25:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:25:43/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:25:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:25:49/.

Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  omówił  autopoprawkę  do  projektu
uchwały /4:26:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:26:52/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:26:56/.

Więcej  głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca
Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką /4:29:11/.
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Głosowano w sprawie:     zmian budżetu miasta na rok 2021, z autopoprawką. 

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  3,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (3)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXXIX/407/2021  w sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  rok  2021  –  stanowi  załącznik
do niniejszego protokołu /4:30:10/.
/Uchwała Nr XXXIX/407/2021 – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt 5t 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2021-2033.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2033 /4:30:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2021-2033.  Projekt  uchwały  był
przedmiotem obrad Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego
Komisji do spraw Budżetu i przedstawienie opinii Komisji /4:30:23/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu
w dniu 2 września 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2021-2033.  Po analizie  przedstawionego
dokumentu Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały
12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /4:30:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  udzieliła głosu Skarbnikowi
Miasta /4:31:14/. 

Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta omówił  autopoprawkę  do  projektu
uchwały /4:31:18/. 



S t r o n a  | 40

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu uchwały /4:31:36/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:31:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:34:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:34:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:34:05/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:34:12/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką /4:35:25/.

Głosowano w sprawie:     zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 
2021-2033, z autopoprawką. 

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  3,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (3)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
nr XXXIX/408/2021 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa
na lata 2021-2033 została podjęta /4:35:56/.
/Uchwała nr XXXIX/408/2021 – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:36:08/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:36:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /4:36:50/.

Ad. pkt 6
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Przyjęcie  protokołów  z  obrad:  XXXIII  sesji  RM  z  29.04.2021  r.;  XXXIV sesji  RM
z 25.05.2021r.;  XXXV  sesji  RM  z  10.06.2021r.;  XXXVI  sesji  RM  z  29.06.2021r.;
XXXVII sesji RM z 29.06.2021r.; XXXVIII sesji RM z 15.07.2021r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: XXXIII
sesji RM z 29.04.2021 r.; XXXIV sesji RM z 25.05.2021r.; XXXV sesji RM z 10.06.2021r.;
XXXVI  sesji  RM  z  29.06.2021r.;  XXXVII sesji  RM  z  29.06.2021r.;  XXXVIII  sesji  RM
z 15.07.2021r. /4:36:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  uwagi
do protokołów z obrad: XXXIII sesji RM z 29.04.2021 r.; XXXIV sesji RM z 25.05.2021r.;
XXXV  sesji  RM  z  10.06.2021r.;  XXXVI  sesji  RM  z  29.06.2021r.;  XXXVII sesji  RM
z 29.06.2021r.;  XXXVIII sesji  RM z 15.07.2021r.  u z obrad XXXIII sesji  Rady Miejskiej
z 29.04.2021 r. /4:36:52/.

Uwag nie zgłoszono. 

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod głosowanie
protokół z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej z 29.04.2021 r. /4:37:23/.

Głosowano  w  sprawie:     przyjęcia  protokołu  z  obrad  XXXIII  sesji  RM  z  29.04.2021 r.  

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej z 29.04.2021 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie
protokół z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej z 25.05.2021 r. /4:37:54/.

Głosowano  w  sprawie:     przyjęcia  protokołu  z  obrad  XXXIV sesji  RM  z  25.05.2021 r.  

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
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Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad  XXXIV  sesji  Rady  Miejskiej  z  25.05.2021  r.  został  przyjęty.  Poddała  pod
głosowanie protokół z obrad XXXV sesji Rady Miejskiej z 10.06.2021 r. /4:38:34/.

Głosowano  w  sprawie:     przyjęcia  protokołu  z  obrad  XXXV  sesji  RM  z  10.06.2021r.  

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad  XXXV  sesji  Rady  Miejskiej  z  10.06.2021  r.  został  przyjęty.  Poddała  pod
głosowanie protokół z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej z 29.06.2021 r. /4:39:08/.

Głosowano  w  sprawie:     przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXXVI  sesji  RM  z  29.06.2021 r.  

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko
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Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej z 29.06.2021 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie
protokół z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej z 29.06.2021 r. /4:39:48/.

Głosowano w sprawie:     przyjęcia  protokołu  z  obrad  XXXVII  sesji  RM z  29.06.2021  r.  

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska

NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad  XXXVII  sesji  Rady  Miejskiej  z  29.06.2021  r.  został  przyjęty.  Poddała  pod
głosowanie protokół z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej z 15.07.2021 r. /4:40:20/.

Głosowano w sprawie:     przyjęcia  protokołu  z  obrad XXXVIII  sesji  RM z 15.07.2021 r.  

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej z 15.07.2021 r. został przyjęty /4:40:49/.

Ad. pkt 7 
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Wolne wnioski oraz omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom oraz omówieniu
interpelacji i zapytań radnych /4:40:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  Zastępca
Burmistrza Miasta Pan Filip Jerzy Chodkiewicz będzie odpowiadał na interpelacje /4:40:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta  poinformował, że odpowie
skrótowo na te pytania, które padły na początku sesji. Jeśli coś zostanie pominięte lub będzie
wymagało  szerszego wyjaśnienia,  to  odpowiedź  będzie  udzielona  na  piśmie.  Zasadą  jest,
że na złożone  interpelacje  odpowiedzi  są  udzielane  na  piśmie.  Przystąpił  do  udzielania
odpowiedzi na interpelacje i zapytania /4:41:17/.

Głosy z sali /4:49:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:49:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:49:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:28/.

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA”
Sp. z o.o. w Augustowie /4:51:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:58/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /4:52:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:53:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:53:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:53:34/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:53:42/.

Głosy z sali /4:55:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:09/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:55:20/.

Głosy z sali /4:56:39/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:56:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  ogłosiła dziesięciominutową
przerwę w obradach /4:56:45/.
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Przerwa /4:56:57 – 5:25:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Udzieliła głosu Panu Radnemu Markowi Sznejderowi /5:25:01/.

Pan Radny Marek Sznejder /5:25:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:32/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:26:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:30:29/.

Pan Radny Marek Sznejder /5:30:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /5:34:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:42:55/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:43:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:20/.

Pan Radny Marek Sznejder /5:43:42/.

Głosy z sali /5:45:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:05/.

Pan Radny Marek Sznejder /5:45:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:12/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:45:25/.

Głosy z sali /5:47:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:16/.

Głosy z sali /5:48:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:48:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:59/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:50:07/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:39/.

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA”
Sp. z o.o. w Augustowie /5:54:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:36/.

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA”
Sp. z o.o. w Augustowie /6:03:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:03:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:06/.

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA”
Sp. z o.o. w Augustowie /6:04:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:05:07/.
Głos z sali /6:05:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:05:14/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:05:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:49/.

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA”
Sp. z o.o. w Augustowie /6:07:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:07:47/.

Mieszkaniec /6:08:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:08:36/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:08:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:10:30/.

Pan Artur Sofiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA”
Sp. z o.o. w Augustowie /6:10:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:46/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:12:51/.

Głosy z sali /6:15:34/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:15:37/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:15:40/.

Głosy z sali /6:15:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:15:47/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:16:02/.

Głosy z sali /6:16:09/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:16:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:17/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:16:44/.

Głosy z sali /6:17:22/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:17:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:18:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:20:47/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /6:20:52/.

Głosy z sali /6:21:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:21:36/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /6:21:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:23:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:23:59/.

Głos z sali /6:24:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:24:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:24:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:24:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:26:48/.
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Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /6:29:29/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /6:30:29/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:30:34/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /6:31:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:32:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:36:47/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:36:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:39:22/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /6:39:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:40:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:40:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:41:11/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:41:14/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:42:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:42:08/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:42:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:42:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /6:42:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:51/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:43:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:46:18/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:46:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:48:25/.

Pan Radny Rafał Harasim /6:48:55/.
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Głosy z sali /6:49:55/.

Pan Radny Rafał Harasim /6:50:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:04/.

Ad. pkt 8. 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /6:51:14/. 

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  po wyczerpaniu  porządku
obrad zamknęła obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie /6:51:14/.

 
 Przewodnicząca

  Rady Miejskiej w Augustowie

          Alicja Dobrowolska 

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące  obraz i  dźwięk na płycie  CD stanowi  załącznik  do niniejszego
protokołu.


